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Protokół Nr XXII/16 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 5 września 2016 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Porządek obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace budowlano - konserwatorskie 

przy więźbie dachowej oraz pokryciu dachu Kościoła p.w. św. Szczepana  

w Łobżenicy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2016-2024.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Łobżenicy. 

9. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.  

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 14:00 otworzył  

XXII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy. Poinformował, że sesja została zwołana w trybie  

art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

Wniosek Burmistrza Łobżenicy o zwołanie sesji Rady Miejskiej stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu. 
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Po powitaniu radnych i gości Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

uchwał.  

Radni nieobecni: Grzegorz Bruski, Aleksander Tadych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Poza tym w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś, Zastępca Burmistrza 

Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, Radca Prawny 

Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna Paczyńska, Zastępca Komendanta 

Komisariatu Policji w Wyrzysku Karol Tatera, sołtysi, mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy 

lokalnej.     

Lista obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 3 i 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił pana Burmistrza o zabranie głosu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Poinformował, że z dniem dzisiejszym pan Karol Tatera awansował na stanowisko Zastępcy 

Komendanta Komisariatu Policji w Wyrzysku. 

 

Następnie Burmistrz Łobżenicy wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej podziękowali panu 

Karolowi Taterze za pracę wykonaną na stanowisku Kierownika Posterunku Policji  

w Łobżenicy. 

 

Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Wyrzysku Karol Tatera  

Powiedział, że w czerwcu br. minęło pięć lat od objęcia stanowiska Kierownika Posterunku 

Policji w Łobżenicy. Podziękował za współpracę władzom Gminy, radnym, sołtysom oraz 

pracownikom samorządowym. Dodał, że jako Zastępca Komendanta Komisariatu Policji  

w Wyrzysku będzie nadzorował łobżenicki posterunek, głównie w zakresie pracy pionu 

kryminalnego. 
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Ad. 2 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  Nr XXI/16 z sesji w dniu 5 sierpnia 2016 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr XXI/16 z sesji w dniu 5 sierpnia 2016 r. 

 

Ad. 3 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano radnym porządek obrad  

XXII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

Następnie odczytał treść wniosku Burmistrza Łobżenicy o wprowadzenie do porządku obrad 

dodatkowego punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

budowlano - konserwatorskie przy więźbie dachowej oraz pokryciu dachu Kościoła p.w.  

św. Szczepana w Łobżenicy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby projekt powyższej uchwały został 

rozpatrzony w punkcie piątym porządku obrad. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść 

dodatkowe uwagi do planu pracy Rady podczas dzisiejszej sesji. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace budowlano - konserwatorskie przy więźbie 

dachowej oraz pokryciu dachu Kościoła p.w. św. Szczepana w Łobżenicy. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poddał pod głosowanie porządek 

obrad XXII sesji wraz z wprowadzoną zmianą.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła zmieniony 

porządek obrad. 

 

Wniosek Burmistrza Łobżenicy o wprowadzenie dodatkowego punktu do porządku obrad 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił pana Burmistrza Piotra Łososia o złożenie sprawozdania z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Przedstawił informację na temat realizacji inwestycji: 

a) Przebudowa drogi w miejscowości Izdebki  

Gmina otrzymała dofinansowanie na realizację inwestycji ze środków Funduszu Ochrony 

Gruntów Rolnych w wysokości 123 000 zł.  

Najkorzystniejszą ofertę na przebudowę drogi złożył Zakład Usług Komunalnych Juliusz, 

Roman Pilarski s.c. z Nakła nad Notecią. Wartość oferty to 488 798 zł brutto. Zadanie 

powinno zostać zrealizowane do dnia 14 października 2016 r. 

Pan Burmistrz oznajmił, że odbyło się spotkanie z mieszkańcami Izdebek w sprawie 

przebudowy drogi. Powiedział, że zaszła konieczność podniesienia jej poziomu o 20 cm. 

Mieszkańcy obawiają się, że podczas opadów może dojść do zalewania ich posesji. Według 

osoby sporządzającej dokumentację techniczną inwestycji nie powinno dojść do takiej 

sytuacji. W dniu jutrzejszym planowane jest kolejne spotkanie w Izdebkach w sprawie 

przebudowy drogi.  
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b) Przebudowa ulicy Targowej - do warsztatu pana Rybackiego 

Inwestycję realizuje firma „Zul-Bud” należąca do pana Leona Migawy. Podpisana została 

umowa na prace uzupełniające.  

c) Budowa drogi dojazdowej do pól w miejscowości Walentynowo 

Przetarg na roboty budowlane zostanie ogłoszony w tym tygodniu. Podpisano umowę  

o dofinansowaniu tego zadania ze środków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Gmina 

otrzymała na ten cel 58 000 zł. Inwestycja powinna zostać zakończona do dnia 15 listopada 

2016 r. 

d) Remont cząstkowy dróg gminnych o nawierzchni bitumicznej 

Wykonano kolejny etap prac. Remont został przeprowadzony w Kościerzynie Małym oraz 

Luchowie. Zlikwidowano również zastoiska wody na ulicy Szkolnej w Łobżenicy.  

e) Remont cząstkowy dróg gminnych gruntowych 

Remont wykonuje firma ZULiT należąca do pana Romana Jopka. Do tej pory poprawiono 

stan nawierzchni dróg o łącznej długości 820 m: w Szczerbinie, Kościerzynie Małym oraz  

w Wiktorówku  

f) Rozbudowa świetlic wiejskich w miejscowości Luchowo i Kunowo 

W dniu 29 sierpnia br. wpłynęło ze Starostwa Powiatowego pozwolenie na prace przy 

budynku świetlicy w Luchowie. 

g) Budowa ścieżki spacerowo-rekreacyjnej wzdłuż rzeki Łobżonki 

Przetarg na wybór wykonawcy został unieważniony w dniu 22 sierpnia 2016 r. ze względu na 

brak wystarczających środków finansowych na realizację tego zadania. Środki zapisane  

na ten cel w budżecie Gminy to 277 000 zł (po odjęciu kosztów na opracowanie 

dokumentacji). Najniższa złożona oferta to 425 000 zł.  

Pan Burmistrz powiedział: „Takie to są dzisiaj ceny. Musieliśmy ogłosić następny przetarg  

i ograniczyć zakres. Na dzień dzisiejszy został on ograniczony do chodników, zrobienia 

oświetlenia, jak również małej infrastruktury, czyli ławki, kosze na odpady, tablice 

informacyjne”. 

h) Wymiana stolarki drzwiowej w budynku Urzędu Miejskiego 

Zadanie w trakcie realizacji. 

i) Wydzielenie sektora dla gości na trybunie stadionu im. Alojzego Graja  

Przedsięwzięcie zostało zrealizowane.  

j) Remont świetlicy wiejskiej w Witrogoszczy 

Prace zostały zakończone. Wykonała je firma Skorbud z Łobżenicy. Koszt remontu wyniósł 

5 321 zł. 
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k) Utwardzenie placu w miejscowości Łobżenica - za przychodnią 

Dokumentacja techniczna powinna być gotowa do końca września 2016 r. Następnie zostanie 

ogłoszony przetarg. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że „przygotowano umowy z moderatorami 

wyznaczonymi przez Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego i zlecono 

opracowanie sołeckich strategii rozwoju na lata 2016-2021 dla miejscowości Izdebki, 

Szczerbin, Witrogoszcz i Luchowo. Warsztaty z udziałem czterech sołectw oraz 

moderatorami odbyły się 14 i 15 lipca w świetlicy w Izdebkach. Dokonano odbioru sołeckich 

strategii rozwoju”.  

Oznajmił, że została przeprowadzona inwentaryzacja wyposażenia wszystkich świetlic 

wiejskich. Powiedział, że tablice zawierające informacje na temat jezior w Gminie zostaną 

zamontowane wzdłuż ścieżki rowerowej z Łobżenicy do Trzebonia.  

Oświadczył, że został dokonany zakup urządzeń na plac zabaw w Kościerzynie Małym - ze 

środków funduszu sołeckiego. Poinformował o złożeniu dwóch wniosków w ramach 

konkursu „Odnowa wsi szansą dla aktywnych sołectw”. Jeden z nich dotyczy sołectwa 

Dębno, a drugi sołectwa Izdebki. 

Pan Burmistrz powiedział, że w dniu 24 sierpnia 2016 r. został przeprowadzony egzamin na 

stopień nauczyciela mianowanego. Uczestniczyły w nim następujące osoby: pani Anna 

Wasiak-Jacoszek, pani Iwona Chaibi, pani Michalina Długołęcka oraz pani Anna Kowalska. 

Oznajmił, że w dniu 29 sierpnia br. odbył się konkurs na stanowisko dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy. Konkurs nie został 

rozstrzygnięty. Burmistrz Łobżenicy powierzył stanowisko dyrektora tej placówki pani 

Nataszy Knop-Wrzalik. Szkołą Podstawową im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Dźwiersznie 

Małym będzie kierowała pani Iwona Pszeniczka, Gimnazjum Publicznym w Łobżenicy pani 

Hanna Król-Synoradzka, a Szkołą Podstawową im. Mikołaja Kopernika w Wiktorówku pani 

Wioletta Pacholec.  

Burmistrz Łobżenicy poinformował o zawarciu umowy pomiędzy Miejsko Gminnym 

Ośrodkiem Pomocy Społecznej a Polską Spółką Gazownictwa Oddział w Poznaniu w sprawie 

wynajęcia trzech garaży znajdujących się na Osiedlu 600-lecia w Łobżenicy - w celu 

dystrybucji pomocy żywnościowej z Pilskiego Banku Żywności. Umowa została zawarta na 

czas nieoznaczony. Koszt wynajmu wynosi 300 zł miesięcznie. 

Powiedział, że trwa kompletowanie dokumentacji celem zakwalifikowania rodzin na pomoc 

żywnościową w ramach programu operacyjnego „Pomoc żywnościowa na lata 2014-2020”. 
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Następnie Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że w dniu 7 sierpnia 2016 r. był obecny podczas 

Święta Pieroga w Szczebinie. W dniu 9 sierpnia uczestniczył w obchodach Święta Wojska 

Polskiego w Wałczu. Poinformował o podpisaniu porozumienia pomiędzy Gminą Łobżenica 

a 100 Batalionem Łączności. Oświadczył: „Chcemy współpracować w zakresie uświetniania 

wszystkich uroczystości patriotycznych w Łobżenicy, żeby w tych uroczystościach brała 

udział kompania honorowa”. 

Pan Burmistrz powiedział, że w dniu 17 sierpnia podpisał umowę na dofinansowanie 

przebudowy drogi Łobżenica-Kruszki. Przypomniał, że Powiat Pilski otrzymał wsparcie 

finansowe na budowę drogi Kruszki-Kijaszkowo. Stwierdził: „Obecnie myślimy nad tym, 

żeby to był jeden przetarg, żeby ten przetarg zrobił Powiat i żeby Powiat realizował całość 

zadania. O tym rozmawiamy ze Starostą”.  

Oznajmił, że w dniu 20 sierpnia br. odbyła się impreza „Dzikie Pola” w Gródku Krajeńskim 

oraz obchody 50-lecia ośrodka harcerskiego akcji letniej. Pan Burmistrz powiedział, że 

uczestniczył w tych wydarzeniach. Poinformował o wspólnym projekcie Gminy Łobżenica  

i Gminy Nakło nad Notecią dotyczącym Gródka Krajeńskiego. Oświadczył: „Nakło chce 

zainwestować w infrastrukturę harcerską. My chcemy zainwestować w infrastrukturę 

techniczną: drogi, oświetlenie, przyłącza na polach campingowych”.  

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że w dniu 21 sierpnia odbyły się dożynki powiatowe  

w Brzostowie. Kopa przygotowana przez mieszkańców Walentynowa zajęła drugie miejsce. 

Włodarz Gminy złożył gratulacje panu sołtysowi Zenonowi Polachowskiemu. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że w dniu 23 sierpnia 2016 r. „nastąpiło 

omówienie” wyników kontroli przeprowadzonej przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 

Trwała ona pięć miesięcy. Powiedział: „Dotyczyła roku 2015 oraz wybranych elementów  

w latach 2011 i 2012. Ta kontrola pokazała występowanie podobnych faktów i zjawisk  

w poprzednich latach, jakie miały miejsce podczas kontroli, którą my przeprowadziliśmy  

w Urzędzie. Nie chciałbym nic więcej na ten temat mówić. Czekamy na wnioski i zalecenia 

pokontrolne”. 

Poinformował, że w dniu 24 sierpnia uczestniczył w spotkaniu poświęconym otwarciu 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku. Cztery dni później  w Trzeboniu odbyły się dożynki gminne. 

W dniu 1 września miały miejsce obchody związane z wybuchem drugiej wojny światowej. 

Burmistrz Łobżenicy wyraził zadowolenie z organizacji imprez na terenie Gminy. 

Podziękował osobom zaangażowanym w ich przygotowanie.  

Oznajmił również, że  projekt dotyczący termomodernizacji czterech obiektów publicznych 

otrzymał pozytywną ocenę merytoryczną i formalną. Powiedział, że projekt znalazł się na  
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59 miejscu listy rankingowej. Nie została jeszcze podjęta decyzja, czy otrzyma  

on dofinansowanie ze środków zewnętrznych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w sprawie sprawozdania Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania. 

 

 Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace budowlano - 

konserwatorskie przy więźbie dachowej oraz pokryciu dachu Kościoła p.w. św. 

Szczepana w Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Opowiedziała się za udzieleniem dotacji na prace przy kościele p.w. św. Szczepana. Dodała, 

że mieszkańcy są zadowoleni z renowacji tego obiektu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace budowlano - konserwatorskie przy 

więźbie dachowej oraz pokryciu dachu Kościoła p.w. św. Szczepana w Łobżenicy. Oznajmił 

również, że środki na ten cel są zapisane w budżecie Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w powyższej sprawie. 

 



 9 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXII/183/16 w sprawie udzielenia dotacji na prace budowlano - konserwatorskie 

przy więźbie dachowej oraz pokryciu dachu Kościoła p.w. św. Szczepana w Łobżenicy, 

która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się z proponowanymi 

zmianami. Przedstawił najważniejsze z nich: 

- zwiększenie dochodów i wydatków budżetowych o 58 000 zł w związku z przyznaniem 

Gminie dofinansowania ze środków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na przebudowę 

drogi w Walentynowie, 

- wprowadzenie do budżetu Gminy dodatkowych środków w związku ze zwiększeniem 

subwencji ogólnej, 

- zwiększenie środków na realizację zadania drogowego w Izdebkach - wartość kosztorysowa 

tego przedsięwzięcia to 650 000 zł, całkowity koszt zadania 512 000 zł,  

- przeznaczenie 104 262 zł na realizację projektu z zakresu pomocy społecznej,  

- zmniejszenie wydatków na przebudowę dróg wspólnie z Nadleśnictwami Złotów i Kaczory, 

zadanie to nie będzie realizowane w 2016 r., 

- zmniejszenie wydatków na przebudowę świetlic wiejskich - nabory w PROW-ie na te 

działania planowane są w drugim kwartale 2017 r. 

Radny Edward Starszak dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poruszył temat przebudowy drogi w Izdebkach. Powiedział: „Jak żeśmy wczoraj byli na tej 

drodze, zauważyliśmy jedną rzecz, że podbudowa, która została wykonana wcześniej, trzy 
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czy cztery lata temu, jest grubości 12 do 15 cm i potem jest troszeczkę piasku. Przypuszczam, 

że to jest wszystko, co tam zostało zrobione”. 

Dostrzegł potrzebę podniesienia poziomu drogi o 20 cm. Dodał: „Uważam, że to, co teraz 

dopłacamy, to między innymi jest koszt, jaki ponosimy w związku z poprzednią bylejakością 

w wykonawstwie tych poszczególnych robót”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Poinformował, że krawężniki na drodze w Izdebkach zostały „położone” w czynie 

społecznym. Stwierdził, że mieszkańcy tej wioski czekają na drogę wiele lat. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że nie słyszał, aby ktoś z radnych był przeciwny przebudowie drogi w Izdebkach. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Zapytał o szerokość drogi w Izdebkach. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że odcinek drogi o nawierzchni asfaltowej będzie miał szerokość 5 m, a odcinek, 

który zostanie utwardzony, szerokość 4 m. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXII/184/16 w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok, która 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2016-2024 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2016-2024 był analizowany przez Komisję Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego. Stwierdził, że projekt ww. uchwały „jest odzwierciedleniem zmian, które 

zostały przyjęte w budżecie”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2016-2024. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXII/185/16 w sprawie zmiany „Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2016-2024”, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza 

Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że do Biura Rady Miejskiej wpłynęła skarga pani ..……………. na działanie 

Burmistrza Łobżenicy. Powiedział, że skarga została przekazana do „zbadania” przez 

Komisję Rewizyjną. Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu 

przez radnego Rafała Tomalę. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Oznajmił, że Komisja Rewizyjna korzystała z dokumentów udostępnionych przez Burmistrza 

Łobżenicy, Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy oraz miejscowy 

Posterunek Policji. Poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 26 sierpnia 2016 r. 

wysłuchała wyjaśnień pana Burmistrza oraz skarżącej. Ponadto dwóch radnych udało się wraz 

z panią ….…… do jej mieszkania. 

Dodał, że Komisja Rewizyjna postanowiła oddalić skargę na Burmistrza i uznać ją jako 

bezzasadną. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował, że wraz z radnym Markiem Czerczakiem udał się do mieszkania skarżącej. 

Podczas wizyty u pani …  … stwierdzono, że jej mieszkanie „jest podłączone do sieci 

kanalizacyjnej”. Pomimo tego Urząd Miejski wysyłał do skarżącej pisma „o to, żeby ona się 

podłączyła” do sieci kanalizacji.    

Powiedział, że w mieszkaniu skarżącej „nie ma fizycznej i technicznej możliwości 

zamontowania łazienki”. Oznajmił: „Stwierdziliśmy, że pod mieszkaniem pani … …  

… .. … znajduje się tzw. sucha ubikacja. Przepisy w tej sprawie mówią w ten sposób. Jeżeli 

nie ma technicznej możliwości wykonania łazienki, można zastosować przydomową 

oczyszczalnię ścieków. Jeżeli to ze względów ekonomicznych będzie nieopłacalne, może być 

wykonana tzw. sucha ubikacja, ale ona musi spełniać wszelkie wymogi i musi być  

z jednostką, która zajmuje się odbiorem ścieków, podpisana umowa na wywóz tych 

nieczystości”.  

Następnie radny Ryszard Biniak poinformował, że w trakcie rozmowy skarżąca „wyraziła 

chęć, aby ta ubikacja była wykorzystywana”. Powiedział: „Kiedy ta pani udostępniła nam 

wejście do tego pomieszczenia, tej ubikacji suchej, tam nie było możliwości stwierdzenia, czy 

tam pod posadzką jest jakiś eternit. Zresztą tego nawet nie udało się stwierdzić komisji, która 

wyjaśniała tą sprawę wcześniej, jeszcze za Burmistrza Cerlaka, czy teraz za Burmistrza 

Łososia”.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Oznajmiła: „Ja też rozmawiałam z mieszkańcami tego domu. Tam jest sytuacja taka, że 

mieszkańcy twierdzą, iż pani ……  … swoje nieczystości wylewa gdzieś tam do rówka, czy 

do ogrodu, co jest naprawdę niebezpieczne dla życia tych mieszkańców”.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że skarżąca ma zawartą umowę z Zakładem Gospodarki Komunalnej na 

dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków. Problem polega na tym, że w jej mieszkaniu 

brakuje łazienki. Dodatkowo ma miejsce konflikt pomiędzy skarżącą a sąsiadami. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Powiedział, że w przypadku oddzielenia szamba skarżącej powstanie możliwość  

oczyszczenia go. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie odczytał treść projektu uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Łobżenicy i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXII/186/16 sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Łobżenicy, która 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Rada Miejska uznała skargę za niezasadną. 

 

Ad. 9 Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Zwrócił uwagę na zbyt nisko wiszące przewody telefoniczne na drodze z Dźwierszna Małego 

do Gródka Krajeńskiego, co stanowi utrudnienie dla sprzętu rolniczego. Poprosił pana 

Burmistrza o interwencję w tej sprawie. 

Poinformował, że zgodnie z treścią pisma otrzymanego w dniu 19 sierpnia Powiat Pilski nie 

ma możliwości zabezpieczenia w 2016 r. dodatkowych środków finansowych na budowę 

chodników w Witrogoszczy Wsi, Dźwiersznie Małym, Ratajach (wjazd od Wysokiej), 

Walentynowie i Ferdynandowie. Stwierdził: „Jakiś chodnik chociaż w tym roku powinien być 

zabezpieczony i zrobiony”.  

Radny Andrzej Borowy poruszył również kwestię przepustu w Dźwiersznie Małym, który  

w „70% jest zdewastowany”. Poinformował, że sprawa ta miała zostać załatwiona do połowy 

2016 r. Oznajmił: „Dzisiaj mamy już wrzesień. Nikogo tam nie ma”. Wyraził niezadowolenie 

z takiego stanu rzeczy. Dodał, że wystąpi z kolejnym pismem do pana Starosty w sprawie 

powyższego przepustu. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił, że w dniu 31 października 2016 r. upłynie trzyletni okres gwarancji związany  

z przebudową dróg w miejscowościach Izdebki, Witrogoszcz i Kościerzyn Małym. 

Powiedział: „Prosiłbym, aby w jakiś sposób na tą sprawę zareagować”.   

Stwierdził, że ścieżka rowerowa biegnąca wzdłuż ulicy Złotowskiej w Łobżenicy jest zbyt 

słabo oznakowana. Dostrzegł również potrzebę postawienia na tej ulicy zakazu ruchu dla 

rowerów. 
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Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Przedstawiła treść pisemnego wniosku mieszkanki Dębna w sprawie funkcjonowania  

tzw. ogródka piwnego przy sklepie w tej miejscowości. Wniosek stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Zwrócił uwagę na „zarwany” przepust na drodze powiatowej z Topoli do Ferdynandowa. 

Dodał, że zgłaszał już tą sprawę. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Zenon Hoppe 

Oznajmił, że przy drodze powiatowej na odcinku od Dębna do szkoły w Fanianowie znajdują 

się spróchniałe i schorowane drzewa. W przypadku wichury może dojść do nieszczęścia. 

Poprosił Przewodniczącego Rady Powiatu w Pile o zainteresowanie się tą sprawą. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Podziękował Przewodniczącemu Rady Powiatu za udzieloną pomoc w sprawie przesunięcia 

jednego z przejść dla pieszych na Placu Wolności w Łobżenicy.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że od początku obecnej kadencji jednym z priorytetów jest likwidacja 

drewnianych słupów oraz „wiszących kabli” na terenie miasta. Oznajmił: „Wiele słupów 

drewnianych z Łobżenicy zniknęło. Nie udało się jeszcze zrobić wszystkiego”.  

Stwierdził: „Telekomunikacja. Enea. To jest katorga cokolwiek tam załatwić”. Oświadczył, 

że sprawa zbyt nisko wiszących przewodów telefonicznych na drodze z Dźwierszna Małego 

do Gródka Krajeńskiego nie zostanie zlekceważona. 

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że w czasie rozmów z władzami Powiatu oraz radnymi 

powiatowymi poruszane są tematy budowy chodników, położenia nowych nakładek 

asfaltowych oraz kwestie związane z przepustami drogowymi. Poinformował: „Udało się 

wynegocjować w tym roku jeden chodnik. Będzie on w Witrogoszczy, tam gdzie powstała 

nowa droga. Tą sprawę załatwił Przewodniczący Rady Powiatu i za to należy mu 

podziękować”. 

Pan Burmistrz dostrzegł potrzebę budowy chodników w Ratajach (wjazd od strony 

Wysokiej), Dźwiersznie Małym, Walentynowie, Ferdynandowie. Powiedział, że nie można 
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zapomnieć o remoncie chodnika na ulicy Ks. L. Raczkowskiego oraz dokończeniu chodnika 

na ulicy Złotowskiej w Łobżenicy. 

Poinformował, że przy okazji dożynek gminnych pracownicy Urzędu Miejskiego wykosili 

pobocze drogi powiatowej z Łobżenicy do Liszkowa.  

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że w chwili obecnej o utrzymanie czystości na terenie Gminy 

dbają pracownicy Urzędu Miejskiego. Oświadczył: „Do końca roku jeszcze damy radę to 

robić. Od nowego roku chciałbym, żeby wszystkie sprawy związane z utrzymaniem czystości 

i porządku były w zakładzie gospodarki komunalnej, bo to jest właściwe miejsce. Urząd nie 

jest od tych rzeczy”. 

Pan Burmistrz powiedział również, że w związku z kończącym się terminem gwarancji 

zachodzi konieczność dokonania przeglądów dróg oraz usunięcia ewentualnych 

niedociągnięć. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Poprosiła o udzielenie przez pana Burmistrza odpowiedzi pisemnej na wniosek w sprawie 

funkcjonowania ogródka piwnego przy sklepie w Dębnie. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Odpowiedział twierdząco. Następnie oznajmił: „Drzewa to jest kolejny temat, gdzie masa 

pism już poszła”. Stwierdził, że przy drogach powiatowych znajdują się drzewa nadające się 

do wycięcia. Dodał, że nie rozumie tego, dlaczego nie zostały one jeszcze usunięte.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Powrócił do kwestii zbyt nisko wiszących przewodów telefonicznych na drodze z Dźwierszna 

Małego do Gródka Krajeńskiego. Powiedział: „Nie popuszczę tego, bo to za długo trwa”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Poruszył temat problemów z zasięgiem sieci komórkowej na terenie Liszkowa, Dębna  

i Ferdynandowa. Zapytał, jakie działania zostały podjęte w celu poprawy tej sytuacji. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował: „Cały czas jesteśmy w kontakcie z operatorem sieci Plus, któremu 

zadeklarowaliśmy przeznaczenie działki lub obiektu na zamontowanie anteny i wieży. Mamy 

taką działkę. Mamy obiekty gminne. Mówię tutaj o Fanianowie. Czekamy na odpowiedź”. 
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Dodał, że w rozwiązanie problemów z zasięgiem sieci komórkowej zaangażował się radny 

Zenon Hoppe oraz Powiatowy Rzecznik Konsumentów.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Podziękował panu Burmistrzowi za „wycinkę drzew” przy drodze powiatowej z Dźwierszna 

Wielkiego do Ferdynandowa. 

 

Ad. 10 Wolne głosy i wnioski 

 

Pan ………… …..  … 

Poruszył temat przebudowy drogi prowadzącej do warsztatu pana Rybackiego. Zapytał, „jak 

na tej drodze będzie z oświetleniem. Czy będzie robione”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że „w zakresie tej inwestycji nie ma oczywiście oświetlenia”. Oznajmił: 

„Przygotowujemy audyt oświetleniowy. Chcemy ustalić wszystkie strefy, które są 

niedoświetlone”. Opowiedział się za modernizacją oświetlenia ulicznego polegającą między 

innymi na wymianie żarówek na energooszczędne, zamontowaniu dodatkowych punktów 

świetlnych.   

 

Pani ……………. 

Powiedziała: „Mam pytanie do pana Burmistrza w związku ze skargą, która wpłynęła do 

pana. Minęło już trochę czasu. Ponad trzy miesiące. Trzynastego maja byłam ostatni dzień  

w pracy. Komisja Rewizyjna ustaliła pewne fakty. Ustalono też, że pewne rzeczy zostaną, czy 

należałoby podjąć w celu, że tak powiem, usprawnienia pracy Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej. Chciałabym wiedzieć, co już zrobiono, jakie działania podjęto”. 

Stwierdziła, że w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Gminy 

Łobżenica powinny znaleźć się regulaminy tej jednostki oraz inne informacje ważne dla 

mieszkańców, np. czy został powołany Zastępca Dyrektora MGOPS. 

Oznajmiła: „Szkoda, że dzisiaj pani dyrektor nie ma. W ostatnich dniach mojej pracy, że tak 

powiem, byłam narażona na różne nieprzyjemności. Chociażby idąc z kserokopią, własną 

kserokopią zwolnienia lekarskiego, które było mi potrzebne. Prosząc o potwierdzenie za 

zgodność z oryginałem dostawałam odmowę. Potwierdzano mi tylko jeden dokument, gdyż 
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pracownicy twierdzili, że pani dyrektor zakazała takich czynności. Nie wiem jakie przepisy 

regulują ilość wydawanych kopii. Tym bardziej, że ja przyniosłam swoje”. 

Pani ……………. wyraziła niezadowolenie z faktu, że otrzymała trzy świadectwa pracy. 

Oświadczyła: „Ja rozumiem, że można się pomylić. Ale trzy razy, w jednostce, gdzie dyrektor 

Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej jest dyrektorem nie od dzisiaj. Jest od 

czternastu lat dyrektorem i pracodawcą”. W związku z powyższym pani ….. … mogła 

zarejestrować się w urzędzie pracy dopiero w dniu 5 lipca 2016 r. 

Następnie powiedziała, że w Miejsko Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej miała zostać 

zatrudniona kadrowa. Stwierdziła: „Moim zdaniem doprowadzanie do takich sytuacji, gdzie 

prawnie nieuregulowane są pewne rzeczy, prowadzi to do tego, że pracownicy szeregowi 

mogą być pociągani do odpowiedzialności i cywilnej i dyscyplinarnej. A prawdą jest, że 

dyrektorzy jednostek organizacyjnych nie egzekwują prawa. Jeśli mają problemy z tym, żeby 

to prawo w jakikolwiek sposób ustalić, ja myślę, że w tej chwili jest radca prawny, który w tej 

mierze pomoże”. 

W kolejnej części wypowiedzi pani ……………. zwróciła się do radcy prawnego Urzędu 

Miejskiego pani Katarzyny Paczyńskiej. Zapytała: „Czy w jednostce organizacyjnej, w której 

powołana jest komórka organizacyjna, Burmistrz może powoływać kierownika. To jest o tyle 

ważne pytanie, że w jednym z regulaminów, który się znalazł na stronie, jest taka możliwość. 

Dla mnie prawnie jest to niedopuszczalne chociażby z bardzo prostej przyczyny. Jeśli 

Burmistrz oddaje komórkę organizacyjną. Wskazuje w jednostce organizacyjnej powstanie 

komórki organizacyjnej, to pracodawcą jest tenże dyrektor tejże komórki. Mało tego. 

Regulamin organizacyjny kierownik tejże komórki ma ustalać z Burmistrzem. I zmiany  

w regulaminie. Regulamin jest wprowadzony przez dyrektora jednostki organizacyjnej,  

a wszelkie zmiany mają być wprowadzane przez kierownika komórki organizacyjnej  

w porozumieniu z Burmistrzem. Ja nie wiem, czy ja nie rozumiem prawa. Czy tutaj jest 

szczególne prawo”. 

Pani ….. … poruszyła również kwestię wielkości wydatków w dziale 900 gospodarka 

komunalna i ochrona środowiska, rozdziale utrzymanie zieleni w miastach i gminach. 

Poinformowała, że dwa lata temu wyniosły one 15 071, 29 zł. W 2015 r. wzrosły do 

40 548,06 zł. W bieżącym roku na powyższy cel zaplanowano kwotę 103 728, 38 zł.  

Stwierdziła: „Ja rozumiem upodobanie pana Burmistrza do roślin, do kwiatów i do łona 

przyrody. Moim zdaniem w tej chwili są ważniejsze inwestycje”, np. w zakresie dróg lub 

oświaty.  
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Pani ……………. dodała: „Moim zdaniem rośliny, które w tej chwili zostały zasadzone, te 

małe krzaczki, one wyschły. Ja nie wiem, czy to miało tak być. Ale te rośliny zaczynają 

obsychać. Ja rozumiem, że roślinność jest ważna w Łobżenicy. Ale czy w tej chwili tak duże 

wydatki w tym dziale, w tym paragrafie już nie są zbyt dużymi wydatkami”. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Oznajmiła: „Nie jestem przygotowana, żeby bardzo szczegółowo omówić wszystkie zapisy 

zaksięgowane konkretnie w tym dziale. W roku bieżącym otrzymaliśmy, o ile mnie pamięć 

nie myli, trzy dotacje” celowe przeznaczone na zagospodarowanie terenów zielonych. 

Wielkość dotacji wynosiła od 25 do 30 tys. zł. 

Powiedziała: „Możemy się w ten sposób umówić, że przygotuję szczegółowe zestawienie  

i wtedy kwotowo przedstawię państwu, co się na ten zapis akurat składa”.  

 

Pan ………..……. 

Zapytał: „Skąd były te dotacje”. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Oznajmiła, że dotacje zostały przyznane przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska. 

Dodała, że nie był wymagany udział środków własnych.  

 

Pan ………..……. 

Stwierdził: „Ale cyfry są konkretne”.  

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Powiedziała: „Jeżeli otrzymujemy dotacje na konkretne zadanie, to my musimy ująć je  

w dochodach budżetu i równocześnie w wydatkach budżetu. Nie ma innej możliwości”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poruszył kwestię wydatków na zakup kwiatów. Stwierdził: „Oczywiście państwo ocenią, czy 

warto, czy nie. Ja uważam, że warto. Jak ktoś chce mi dokopać, to jedzie po tych kwiatach”. 

Oznajmił: „Przygotujemy państwu odpowiedź. Wyspecyfikujemy dokładnie, co się mieści  

w tych pieniądzach. Ale bardzo bym prosił, żeby nie przekłamywać rzeczywistości i nie 

wypuszczać z obrad rady informacji, że ktoś wydał na kwiaty sto tysięcy. Bo to jest jakiś 
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absurd. A to co pani mówi, jak wymierają. Tak. W tym systemie utrzymania czystości  

i porządku w mieście nie zawsze jesteśmy w stanie zdążyć te kwiaty podlać”. 

Następnie pan Burmistrz oświadczył: „Tak jak powiedziałem. Od nowego roku te sprawy 

utrzymania porządku, czystości, kwiatów, zieleni chciałbym, żeby przejął Zakład Gospodarki 

i żeby to było robione w sposób profesjonalny. Ale to trzeba zbudować. Proszę państwa. Nie 

da się wszystkiego zrobić w półtora roku”. 

Burmistrz Łobżenicy wyraził zadowolenie z działań pracowników interwencyjnych Urzędu 

Miejskiego.  

 

Pan ………..……. 

Zwrócił się do Burmistrza Łobżenicy. Oświadczył: „To co pan powiedział w kategoriach 

ataków, to może pan tylko myśli. Proszę nie kierować tego do osób, które panu pytania 

zadają”. 

Powiedział: „Czy znane są panu przepisy wynikające z art. 35 i 36 Kodeksu postępowania 

administracyjnego i dlaczego pan ich nie przestrzega. Bo może pan w ogóle nie zna tych 

przepisów. To ja panu podpowiem, że to dotyczy odpowiedzi terminowej na pisma zgodnie  

z art. 35 i ewentualnie odpowiedzi na zwłokę zgodnie z art. 36 Kodeksu postępowania 

administracyjnego. To, że pan sprawuje urząd Burmistrza, to wcale nie znaczy, że może pan 

nie przestrzegać prawa. Tym bardziej pan jako wzór powinien przestrzegać prawa. Niech pan 

sobie kpin nie urządza, bo w maju wpływały do pana pisma. W czerwcu również. Podobnej 

treści pisma wpływały do Dyrektora Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej”. 

Następnie pan ………..……. poinformował, że „po czynnościach sprawdzających zostało 

wszczęte śledztwo polegające na zaniechaniu powiadomienia organów ścigania o zaistniałym 

przestępstwie przez Burmistrza Łobżenicy oraz przekroczenia uprawnień przez Dyrektora 

Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej polegające na wytwarzaniu nieprawdziwej 

treści dokumentów. Z uwagi na powiązania, że to śledztwo było wszczęte przez szefa 

prokuratury złotowskiej, który ściśle współpracuje z szefową policji, czyli Komendant 

Powiatową Policji w Złotowie panią Krzeszewską, a dalej idąc w powiązaniach koleżanką od 

wielu lat i utrzymującą ścisłe kontakty z obecnie tutaj sprawującym urząd Burmistrza, 

złożony był wniosek o wyłączenie prokuratury złotowskiej. Ten wniosek, z uwagi między 

innymi na te wątki, został uwzględniony. Zostało to śledztwo przekazane wobec tych dwóch 

osób do innej prokuratury”. 

Pan ………..……. stwierdził: „Było tyle przesłanek, że to śledztwo zostało wszczęte. I to co 

ja mówiłem na sesji majowej. Ja wcale się nie dziwię, że tak postępuje bezprawnie Burmistrz. 
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Sam popełnia takie przesłanki, które świadczą o niedopełnieniu obowiązku jako osoby 

sprawującej urząd Burmistrza. Są to zachowania przestępczogenne. I wcale się nie dziwię, 

skoro otacza się osobą taką, wobec której zapadały prawomocne wyroki. Przez Zastępcę 

Burmistrza”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Dociekał, czy pan Wiceburmistrz rozmawiał z Burmistrzem Więcborka w sprawie remontu 

„drogi na Witrogoszcz-Kolonię”.  

Zapytał, czy wnioski do projektu budżetu Gminy Łobżenica na przyszły rok można składać 

do 15 czy do 30 września 2016 r.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Poinformował, że do końca września. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Stwierdził, że w budżecie Gminy na 2017 rok powinny znaleźć się środki na poprawę stanu 

dróg gminnych. Dodał, że na terenie sołectwa Dźwierszno Małe znajduje się prawie 20 km 

polnych dróg. 

Docenił działania podejmowane przez pana Burmistrza w zakresie utrzymania porządku. 

Powiedział również: „Ten budżet taki jaki mamy, taki mamy. Musimy obsłużyć opiekę 

społeczną. Musimy oświatę zabezpieczyć. Trzeba mieć na to środki. No z czego. A wpływy 

jakie są”. 

 

O godzinie 15:52 salę obrad opuścił Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Oznajmiła, że w 2010 r. Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie „założeń do materiałów 

planistycznych do budżetu na każdy rok budżetowy”. Poinformowała, że zgodnie z powyższą 

uchwałą w terminie do 15 września Burmistrz Łobżenicy powinien wydać zarządzenie  

w sprawie założeń do opracowania materiałów planistycznych. Zarządzenie to zostało już 

przygotowane. Radni będą mogli się z nim zapoznać. 

Następnie pani Skarbnik powiedziała, że dyrektorzy jednostek organizacyjnych mają 

obowiązek przedłożenia panu Burmistrzowi do 15 października 2016 r. wszystkich 

materiałów związanych z projektem budżetu Gminy na przyszły rok. Dodała, że do  
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15 listopada 2016 r. projekt budżetu powinien zostać przekazany do zaopiniowania Radzie 

Miejskiej oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 

 

Pani ……………. 

Poinformowała: „Te dane mam ze strony BIP-u i to są dane, które są zamieszczone  

w sprawozdaniach finansowych naszego urzędu.(…) Ostatnia zmiana, jaka miała nastąpić to 

jest załącznik nr 2 do Zarządzenia Nr 0050.92.2016 Burmistrza Łobżenicy z dnia 23 sierpnia 

2016 r., gdzie są podane kwoty”. 

Powiedziała: „Ja naprawdę widzę zmiany pozytywnie. I nie będę rozliczała Burmistrza za to, 

że on w tej chwili chce wydawać takie, a nie inne środki. Podobnie do radnych. Ja nie mam 

pretensji o to, że pięknie Łobżenica wygląda. Tylko czy tak naprawdę kwoty muszą być tak 

aż wysokie. Czy nie moglibyśmy np. zostać na poziomie 50 000 na tym paragrafie, a np. 

wydać resztę tych pieniędzy faktycznie na drogi, które są potrzebne, albo przerzucić te środki 

na inne ważne cele”, np. na działania skierowane w stronę młodych mieszkańców Gminy.   

Następnie pani ……………. stwierdziła: „Ja nie widzę tutaj w tym dokumencie, który jest na 

stronie BIPu urzędu. Ja nie widzę w tym dokumencie żadnych wzmianek na temat 

dofinansowań. I podejrzewam, że większość osób czytających ten dokument czy 

przeglądających ten dokument też nie będzie tego widziało”. Wyraziła zadowolenie z faktu, 

że pani Skarbnik chce przedstawić dodatkowe informacje.  

Oznajmiła: „Ja rozumiem. Kwiaty, które są cyklicznie wymieniane. Może więcej kwiatów, 

które są wieloletnie, czy roślin wieloletnich”. Dodała, że nie uzyskała odpowiedzi na 

pozostałe pytania. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że wszystkie kwiaty zostały zakupione u pani Szwedziak. Powiedział: 

„Pamiętamy o każdej grupie społecznej”. Przypomniał, że 500 000 zł zostało wydatkowane 

na modernizację stadionu. Dodał: „Jeżeli chodzi o zadane przez państwa pytania, przez pana  

i panią, udzielę odpowiedzi na piśmie”. 

 

Pan ………..……. 

Zapytał, dlaczego pan Burmistrz nie chce odpowiedzieć na proste pytania. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że chciałby skorzystać z prawa do udzielenia odpowiedzi na piśmie. 
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Pan ………..……. 

Kontynuował temat zakupu kwiatów. Zapytał: „Czy wybór pani Szwedziak. Jaką drogą był 

ten wybór i jakie kryterium wyboru było”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył: „Był zgodny, proszę pana, z prawem”. 

 

Pan ………..……. 

Powiedział: „Z pana prawem, które pan tworzy sam dla siebie”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Pan Burmistrz obiecuje, że na piśmie udzieli odpowiedzi”. 

 

Pan ………..……. 

Przypomniał, że jedno z pytań było skierowane do radcy prawnego. 

 

Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna Paczyńska 

Oświadczyła: „Udzielenie kompleksowej porady prawnej opiera się na przeanalizowaniu 

dokumentów. To nie może być wyciągnięte z kontekstu. Także ja dzisiaj się do tego nie 

ustosunkuje, bo nie znam tematu”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Dostrzegł potrzebę szybkiego remontu drogi z Witrogoszczy-Kolonia do Sypniewa. 

Powiedział, że skontaktuje się z Burmistrzem Więcborka w tej sprawie. Dodał, że ewentualna 

współpraca pomiędzy Gminą Łobżenica a Nadleśnictwem Złotów przy remoncie powyższej 

drogi, ze względów prawnych, byłaby możliwa dopiero w 2017 r. 

Następnie powiedział: „Organizacje, które dotują określone przedsięwzięcia, szczegółowo 

opisują, na co mogą być wydane środki, w jakich warunkach. I właściwie podmiot ma do 

wyboru. Albo złoży wniosek, albo zrezygnuje. I my składając takie wnioski i potem 

wprowadzając dotacje do budżetu, nikomu nic nie zabieramy. Tylko po prostu są to celowe 

pieniążki. Myślę, że jeżeli chodzi o ochronę środowiska, to właśnie należy z tych środków 

korzystać. Wniosków pisać jak najwięcej. Chociaż często są to małe wnioski, rzędu 15, 20, 

maksymalnie 30 tys. zł”. 
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Pani ……………. 

Poinformowała, że przekaże pani Katarzynie Paczyńskiej Zarządzenie Nr W/17/15 

Burmistrza Łobżenicy z dnia 9 marca 2015 r. w sprawie wyznaczenia Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy do prowadzenia placówki wsparcia dziennego oraz 

regulamin organizacyjny placówki wsparcia dziennego „Przystań” w Łobżenicy. 

 

Pan ………… …..  … 

Zapytał, „co mamy do zaoferowania dla młodzieży”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Na początku skupiliśmy się na osobach starszych. Myślę, że taka powinna być 

kolejność, ale o młodzieży też myślimy”. Stwierdził, że młodzi ludzie mogą np. korzystać ze 

zmodernizowanego stadionu.  

 

Ad. 11 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 16:09 zakończył obrady XXII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 

 


